
 
 

’s-Hertogenbosch, 16 augustus 2023 

 

Aan het college van burgemeester en wethouders 

 

Schriftelijke vragen ex. art. 71 RvO 

 

Onderwerp: Lindeboom naast eerder verwijderde vergiftigde lindeboom in Lepelstraat is opeens 

verwijderd 

 

Geacht college, 

 

Gisteren constateerde ik dat de lindeboom naast de eerder vergiftigde lindeboom in de Lepelstraat 

nu ook is verwijderd. 

De verbazing bij mij was groot, namelijk omdat uit eerder door mij gestelde technische vragen over 

de gesteldheid van de in mijn ogen al zieke lindeboom, die naast de reeds verwijderde vergiftigde 

lindeboom stond, na onderzoek door u bleek dat in die boom geen boorgaatjes en/of vergiftigingen 

waren aangetroffen. Dat was wel het geval bij de vergiftigde lindeboom. 

Die lindeboom was toen bij het kappen van de vergiftigde lindeboom in mijn ogen ook al nagenoeg 

dood, maar u vond dat de boom in een matige toestand verkeerde. De lindeboom verkeerde in een 

toestand dat een noodkap niet aan orde was, zoals u mij liet weten. 

De toestand van de boom zou in de gaten worden gehouden met het oog op het in stand houden van 

de boom, conform het bomenbeleid. Indien er geen verbetering zou optreden zou deze boom 

worden vervangen. Volgend jaar zou daar uitsluitsel over worden gegeven. 

Nu is de boom inmiddels al gekapt zonder enig uitsluitsel zoals toegezegd hierover te geven. 

Volgens het Bomenbeleidsplan 2017 valt de boom onder de Structuur in binnenstad en is een 

velverbod en omgevingsvergunning noodzakelijk.  

Wat nog loopt is dat wat u op 16 mei 2023 antwoordde op de door mij gestelde vragen op 19 april 

2023 over de “Voortgang herplant lindeboom en aangifte vernieling”. 
Een van de vragen ging over de voortgang van het onderzoek naar de toegezegde herplanting van 

een andere lindeboom. Uw antwoord daarop was dat het archeologisch onderzoek van het plantgat 

was afgerond, er geen bijzonderheden waren aangetroffen, maar wel werd geconstateerd dat de 

boom dicht op de toog van de overkluizing van de Binnendieze stond. U zou de mogelijkheden 

onderzoeken om zonder risico op beschadiging van de toog te herplanten. De bedoeling is om de 

verwijderde lindeboom nog dit plantseizoen te herplaatsen.  

Groen geldt toch als een belangrijke kwaliteit voor onze bewoners in de openbare ruimte en zeker in 

de binnenstad waar al zo weinig groen te vinden is. 

 

Ik kom tot de volgende schriftelijke vragen: 

 

1. Waarom is de lindeboom, die in mijn ogen al ziek was ten tijde van het kappen van de 

vergiftigde lindeboom in 2022 nu ook verwijderd, ondanks dat u eerder vond dat een 

noodkap niet nodig was? Wanneer werd deze lindeboom verwijderd? Was de boom 

onderzocht of geïnspecteerd? Zo ja wanneer en wat was de uitslag? Was deze lindeboom 

eerder ook vergiftigd? 

2. Waarom hebt u mij geen uitsluitsel over de toestand van de verwijderde lindeboom gegeven, 

zoals werd toegezegd dat dat volgend jaar zou gaan gebeuren? 



3. Is er een velverbod en omgevingsvergunning afgegeven zoals het Bomenbeleidsplan 2017 

voorschrijft? Zo ja wanneer, en zo nee waarom niet? 

4. Is de toegezegde herplanting van de eerder gevelde vergiftigde boom nog dit plantseizoen 

aan de orde zoals de bedoeling was? Waarom niet vorig plantseizoen herplant toen al 

archeologisch onderzoek was gedaan?  

5. Wordt de laatstelijk verwijderde lindeboom nu tegelijkertijd met de herplant van de 

vergiftige lindeboom uitgevoerd? Zo nee, waarom niet?  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Joep Gersjes, Fractieleider VOOR Den Bosch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Verwijderde lindeboom 15 augustus 2023 

 

 



 
De lindeboom zoals de erbij stond na het verwijderen van de vergiftigde lindeboom in 2022 



 
 

Oude situatie ten tijde van het verwijderen van de vergiftigde lindeboom  in 2022 


